
 

 

Elevrådsmøte 22.09.23 

Til stades: Nora Elise 8A, Emily 8B, Jørgen 8C, Arn 8D, Nils 8E, William 9A, Karina 9B, 

Mira 9C, Linus 9D, William 9E, Solveig 10A, Emma 10B, Oda 10C, Aksel 10D 

 

SAKER: 

● Classroom for elevrådet 

Mariann inviterer alle dei tillitsvalde inn i Classroom for elevrådet. Her vil all informasjon og 

referat ligge, slik at ein kan bruke referata  

 

● Aktivitetar inne i friminutta 

Dette vart ikkje diskutert. 

 

● Aktivitetar ute i friminutta 

Kan både elevrådet og MOT-ambassadørar arrangere aktivitetar?  

Kva gjer vi med aktivitet kvar fredag når det er delt friminutt? Kan ein vere saman dei 

friminutta det skal skje noko? 

- Lov til å bruke syklar/el sparkesykkel o.l. Pumptrack? 

- Grip mikrofonen (elevråd/MOT) har vore ein kjekk aktivitet. Fredag før prosjektveka? 

Kven kan ta på seg å arrangere? 

- teiknerom (307) 

- Temaveke 

- Kahoot med premie 
 

● Kjøp av mat i kantina: 

Ønskje om moglegheit til å kunne kjøpe yoghurt, ostehorn, mellombarar, nudlar, 

salatbar/ferdigsalat. Dei som allereie står i melkeboden kan selje. Ein kan også nytte den 

gamle melkeboden i foajeen til salg.  

 

● Moglegheit til å varme mat 

Kanskje elvrådet kan bruke noko av pengane på mikroovn til kvart trinn? Anne informerer 

om at elevrådet har litt i underkant av 100 000,- kroner på konto. Skal ein høyre om 



 
interessa blant elevane? Kan få ein grei mikro til rundt 2000 kroner. 

 

● Rosa sløyfe-løp 

Korleis kan/skal vi arrangere Rosa-sløyfe løp på skulen vår? 

- Elevrådet stiller seg positive til aktivitetar som bidrar til solidaritet 

- Dei er positive til at skulen arrangerer løp. 

- Innspel om at elevane kan ha sponsorer som betalar så og så mykje per runde eller 

eit max-beløp 

 

● MOT-festivalen - evaluering 

- Gøy, mange hadde positive opplevingar og ønskjer at det skal vere igjen 

- Gøy med fotballturnering, veldig positive opplevingar 

- Dagen var veldig lang, og under konserten fekk ikkje folk gå ut sjølv om dei hadde 

hovudpine 

- Hadde ønska fleire meir kjente artister, mtp at det er det det var før, mange hadde 

forventningar om det 

- Ønska mindre snakk under konserten 

 

● Fjellturane 

Innspel frå elevrådet. Dette punktet må vi komme tilbake til, men tillitsvalt kan ta det opp i 

klassen. Korleis kan vi organisere fjellturane våre på best mogleg måte? 

 

● Andre ting 

- Parkering for elsparkesykkel 

- Ball, pynt, at det skal vare til 00 sånn som før 

- Kafèer til inntekt til elevrådet 


